
Special Wedding Ceremony Package in Rooftop Garden
空中花園證婚精選套餐

Wedding Ceremony Package in the Rooftop Garden with following privileges will be offered:
 10% service charge is waived
 Usage of wedding ceremony venue for two hours (subject to venue’s availability)
 Complimentary venue set up service include reception table, chairs, silk floral arch, microphone and PA system
 Elegant floral centerpiece for signing table (according to seasonality) 
 Three complimentary car park coupons valid for 3 hours each in Wilson Parking
 Discount on published rate offered for bridal room and guest room (Discount rate subject to hotel’s occupancy)

露天空中花園證婚場地套餐，包括以下精選優惠: 
 免加一服務費
 證婚場地使用兩小時 (視乎場地可供應時間而定)
 證婚場地基本安排，包括接待處、坐椅、絲花拱門、證婚桌及基本戶外音響器材
 證婚桌鮮花擺設 (根據季節性)
 奉送三張“威信停車場”免費泊車券 (每張三小時)
 預訂蜜月客房及額外房間可獲折扣優惠(折扣優惠需視乎酒店入住率而確定)

港幣淨價$25,000
HK$25,000 NET
此價錢只適用於即日起至2026年3月31日舉行之證婚
This price is applicable to the Wedding Ceremony held from now until 31 March 2026

條款及細則:
不適用於2025年12 月 21 - 22, 24 - 26日
此優惠不可與其他推廣優惠、貴賓卡或折扣卷同時使用
如有任何爭議，柏寧酒店保留最終決定權

查詢或預訂，請致電 (852) 2839 3332 或電郵至events@parklane.com.hk與宴會部聯絡

Terms & Conditions:
Blackout date: 21 - 22, 24 - 26 December 2025
This package cannot be used in conjunction with other promotional offers, VIP cards or other discount voucher
In case of disputes, the Hotel reserves the rights of final decision

For enquiries and reservations, please contact our Events Sales Office at (852) 2839 3332 or email to 
events@parklane.com.hk


